

## ...AND WHAT ABOUT BACKING TRACKS?

With Merish 4, where and when you want!

**GET THEM HERE:** [www.songservice.it](http://www.songservice.it) if you haven't REGISTERED yet, access the website from your PC and follow the instructions:

1. Register on the website, it couldn't be easier. Click REGISTER and fill in the form.
2. Buy the Songnet prepaid credit of your choice, starting from **€20**.
3. Start up Merish 4, type WEB and connect to a WiFi network; you can even use your Smartphone. Page 06 of quick guide.
4. Once connected to the WiFi network, press ACCOUNT.
5. Fill in the email address - password fields and click LOGIN on Merish 4.
6. Now you're connected to your Song Service Account and you can download backing tracks in real time, paying for them with your Songnet credit, at just **€ 0.99** including lyrics.
7. If you've already purchased Backing Tracks from [www.songservice.it](http://www.songservice.it) in the past, you can download them again to Merish 4 with the same Account. They'll be marked as "already purchased".

Dozens of new Backing Tracks are loaded onto the **Song Service** site every week, in Midi File / Mp3 and customisable Mp3 formats. The database contains more than 15,000 great songs, including the classics from all eras and all the pop hits from the last **25 years!**

## SONG SERVICE, THE BEST MIDI AND BACKING TRACKS



## ...UND DIE MUSIKDATEIEN?

Mit Merish 4 wo und wann du willst!

**DU FINDEST SIE** auf [www.songservice.it](http://www.songservice.it) - wenn du noch nicht REGISTRIRT bist, gehe mit PC auf die Website und folge der Anleitung:

1. Registriere dich auf der Website – es ist ganz einfach. Klicke auf REGISTRIEREN und fülle das Formular aus.
2. Kaufe einen beliebigen Prepaid-Songnet-Kredit ab **€20**.
3. Schalte Merish 4 ein, gib WEB ein und verbinde dich mit einem WiFi-Netz – du kannst auch dein Smartphone benutzen. Seite 06 der Kurzanleitung.
4. Sobald du eine Verbindung hergestellt hast, drückst du die Taste ACCOUNT.
5. Fülle die Felder e-mail - password aus und klicke auf Merish 4 auf LOGIN.
6. Jetzt bist du mit deinem Account Song Service verbunden und kannst die Stücke in Echtzeit herunterladen und mit dem Songnet-Kredit mit **€ 0.99** inklusive Text bezahlen.
7. Wenn du früher bereits Dateien auf [www.songservice.it](http://www.songservice.it) mit demselben Account gekauft hast, kannst du sie nochmals auf Merish 4 downloaden. Sie sind mit "bereits gekauft" gekennzeichnet.

Auf der Website **Song Service** erscheinen jede Woche viele neue Musikdateien im Format Midi File / Mp3 und Mp3 personalisierbar. Das Archiv enthält bereits mehr als 15.000 qualitativ hochwertige Stücke, darunter unzählige Klassiker und alle Erfolge der letzten **25 Jahre** Popmusik!

## SONG SERVICE, DIE BESTEN MIDI- UND BACKING TRACKS

